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نظام مالي باشگاهها بايد كنترل شود

در آشفته بازار فصل نقل و انتقالات بازيكنان و مربيان فوتبال صداي همه در آمده است و جملگي خواستار اين هستند

كه سازمان ليگ با تدابير مناسب، جلوي قراردادهاي خارج از شمول و غير متعارف را بگيرد، هر چند كه نكته مهم و

مغفول مانده در اين مورد شفافسازي در قراردادهاست كه هر كس به نوعي از آن شانه خالي ميكند.

جام جم آنلاين: در آشفته بازار فصل نقل و انتقالات بازيكنان و مربيان فوتبال صداي همه در آمده است و جملگي خواستار اين هستند
كه سازمان ليگ با تدابير مناسب، جلوي قراردادهاي خارج از شمول و غير متعارف را بگيرد، هر چند كه نكته مهم و مغفول مانده در اين

مورد شفافسازي در قراردادهاست كه هر كس به نوعي از آن شانه خالي ميكند.

عبور از سقف قرار داد

بر مبناي آنچه سازمان ليگ اعلام كرده، در حال حاضر سقف قرارداد بازيكنان 350 ميليون تومان است و باشگاهها در عين حال
ميتوانند 70 ميليون تومان را نيز به عنوان پاداش براي بازيكنان مورد نظر خود تعريف كنند. اما اين محدوديت تنها روي كاغذ است،
چرا كه در مقام عمل باشگاهها مجبور شده اند با مبالغي بسيار بالاتر از سقف قرارداد تعيين شده با بازيكنان مورد نظرشان قرارداد
ببندند. نكتهاي كه بتازگي محمد رضا ساكت، مديرعامل باشگاه سپاهان معترض آن شده و بشدت از سازمان ليگ خواسته است تا

نظام مالي باشگاهها را كنترل كند.

مديرعامل سپاهان كه امسال و بنا بر تصميم هيات مديره باشگاه ، سياست پايبندي به سقف قراردادها را مورد توجه قرار داده تا
تركشهاي اين سياست به جدايي امير قلعه نويي سرمربي موفق تيم و چند نفر از ستارههاي تيم اش منجر شود، هر چند قانون سقف
قرارداد را قانوني واجب ميداند، اما به نحوه اجرايش انتقاد وارد ميكند. از ديد او مهمترين مشكل اين قانون به نظام مالي باشگاهها
برميگردد: سازمان ليگ بايد بدرستي نظام مالي يكساني را براي باشگاهها طراحي كند، چرا كه واقعيتهاي بازار نقل و انتقالات يا
اخباري كه به گوش ميرسد، بعضي ابهامات جدي را در مورد برخي مربيان و بازيكنان به وجود آورده است كه سازمان ليگ بايد وارد
اين مساله شود. ضمن اين كه شنيدهام در آشفته بازار نقل و انتقالات برخي بازيكنان براي فرار از تعهدات اخلاقي خود، افسردگي
همسران، بارداري، تحصيل فرزندان، آلودگي هوا، توفان شن در خوزستان و ديگر مسائل را مطرح ميكنند! آنچه قابل بررسي است اين
كه بعضي از بازيكنان براي امضاي قرارداد با باشگاهي خاص، سهام، اوراق مشاركت بدون نام، تراكم ساختمان، زمين و آپارتمان توسط

اسپانسري كه خارج از سيستم مالي است، دريافت ميكنند.

ساكت در گفتوگو با ايسنا اضافه كرد: به اعتقاد من جامع نبودن قانون سقف قرارداد و تدوين نشدن يك دستور العمل و فرآيند
همهجانبه براي اين قانون، مشكلاتي را به وجود آورده است. بايد در اسرع وقت اتاق فكر ويژهاي براي چگونگي اجراي اين قانون
تشكيل شود تا درخصوص بازيكنان و مربيان ارزشگذاري صورت گيرد. نبايد همين طور باشد كه با شروع ليگ اين مساله را به
فراموشي بسپاريم و دوباره در فصل نقل و انتقالات اين مساله را مطرح كنيم. قانون سقف قرارداد از مهمترين اقدامات در فوتبال كشور

است و ضرورت دارد كار كارشناسي روي اين قانون صورت گيرد.

نتوانستيم رحمتي را نگه داريم

ساكت در عين حال با اشاره به اينكه چرا سپاهان با وجود حضور در مرحله يك چهارم نهايي ليگ قهرمانان آسيا، نتوانست سيدمهدي
رحمتي را در اصفهان حفظ كند ، اضافه كرد: وضعيت ماليمان در سال جاري مشخص است و مردم بهتر ميتوانند قضاوت كنند كه چرا
ما نتوانستيم اين دروازهبان را نگه داريم، به هر حال مسائلي كه در اين چند روز عنوان شد، بخوبي همه چيز را روشن ميكند و ما

منتظر بررسي واقعبينانه سازمان ليگ راجع به اين مساله هستيم.

لزوم شفافيت در قرارداد بازيكنان

جدا از اينكه اين روزها توافق مالي با بازيكنان و ستارههايي كه هر يك به قول حميد استيلي، سرمربي پرسپوليس درخواستهاي
ميلياردي دارند، كار سخت و دشواري به حساب ميآيد، مساله مهم در اين ارتباط لزوم شفافسازي در قراردادهاست كه بهرغم تمام
هشدارهاي سازمان ليگ در خصوص محروميت بازيكناني كه از سقف تعيين شده عدول كنند. اما به قول مدير عامل باشگاه سپاهان،

قراردادهاي اين فصل ابهامهاي زيادي دارد كه فدراسيون بايد به آن وارد شده و يك بار براي هميشه همه چيز را شفاف كند.

عابديني: سقف قرارداد بي معني است
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مديرعامل باشگاه داماش سقف قرارداد را در فوتبال ايران بيمعنا دانست، موضوعي كه از ديد او هيچ كس آن را رعايت نميكند.

امير عابديني ديروز در نشست خبري خود با بيان اينكه داماش ليگ برتر را با هدايت مهدي دينورزاده آغاز ميكند و در صورت
صلاحديد او، ژلكو مياچ نيز به عنوان دستيار در كادرفني قرار ميگيرد، گفت: امسال به ليگ برتر آمدهايم كه مطرح شويم و به همين

راضي هستيم، اما سه سال ديگر تنهزدن به تيمهاي آسيايي جزو برنامه ماست. ما بايد هدفمان را بلند ببينيم.

وي درباره درخواست پرسپوليسيها براي جذب محمد غلامي، مهاجم داماش گفت: من به غلامي نياز دارم، او با ما قرارداد سفيد امضا
كرده و طبيعي است كه دلم نميخواهد چنين بازيكني را از دست بدهم .

عابديني در پاسخ به اين سوال كه آيا شما سقف قرارداد را رعايت كردهايد، گفت: فكر ميكنم سقف قرارداد معني ندارد. با شرايطي كه
به وجود آمده، اگر باشگاهي تا رقم 500 ميليون تومان را بدهد يعني سقف قرارداد را رعايت كرده است.

عابديني درباره حذف تيم فوتبال اميد گفت: مسوولان فدراسيون آدمهاي شريفي هستند اما قرار نيست هر آدم شريفي پست بگيرد.
دوستان ما با تعارف سر جايشان هستند.تعجب من از مجمع است كه چرا سكوت كردهاند. اساسنامه به ما اختياراتي داده اما از آنها

استفاده نميكنيم.

حجت الله اكبرآبادي
گروه ورزش
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